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Subject: RE: RE:

Received: Tue 8/4/2020 3:45:36 PM

Met het cog op jullie dagelijkse call, hierbij kort wat ZJCN momenteel extra doet om Sint Maarten te ondersteunen bij het

de kop in drukken van de nieuwe besmettingen:

- vorige week vrijdag zijn er via het Amerikaanse uitzendbureau 4 verpleegkundigen van Curacao over geplaatst naar Sint

Maarten om te ondersteunen bij bron en contactonderzoek.

- deze week volgen er nog 4 verpleegkundigen en een arts infectieziekten via hetzelfde bureau voor het bron en

contactonderzoek.

- maandag is er vanuit Nederland een crisiscoordinator gestuurd om te helpen bij het coordineren van het bron en

contactonderzoek.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www blackberrycom)

Van:INSET-BEEECMNvin vs i>2 29 jul. 20206:56 PM

Onderwerp: RE: RE:

" mn Be omTn,ed in n nieuwe ol structuur. . er komt alleen maar iemand in die alles na moet

vragen... .

Inderdaad alsof iedereen op vakantie en "we zien later wel weer verder”.
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var:IEE)EREe iv >
Verzonden: woensdag 29 juli 2020 18:50

)Aan: 5.1.2e

CC: 5.1.2e )

Onderwerp: RE:

Beste IEE

@minvws.nl>

@minvws.nl>

Wij volgen de zaak natuurlijk op de voet. We informeren de stas en de bewindslieden regelmatig. Bijgesloten de update
die we maandag voor bewindslieden hebben aangeleverd. Onze zorgen en acties hebben we ookin BTCB gemeld
dinsdag.
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We zijn druk bezig om extra ondersteuning naar de landen sturen, vooral Sint Maarten alwaar de cijfers weer oplopen.
Loop morgen even langs. Dan praten we je bij.

Groet,

Verzonden met BlackBerry Work

(www.blackberry.com)

van: INERETIN-BEEEXNN0 minvs 01>Datum: woensdag 29 jul. 2020 6:24 PM

Onderwerp:

voioJEEN
Ik heb iedere dag om 17 uur een call over de voortgang van de virusverspreiding. Dat was het oude projectdirecteuren overleg
dat vooraf ging aan het IAO.

Nu zien we het aantal besmettingen oplopen op de cariben. Hebben jullie hierover contact met BZK?

We maken ons in dit alerteringsoverleg daar wel zorgen over. Vanuit DGKR krijgen we nog matige respons.

Ik ben bang dat we weer achter de feiten gaan aanlopen. Hoe kijk jij hiernaar vanuit ZJCN?
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